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Írásbeli választ i&énylő kérdés!

Dr. Kövér László úr,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló
2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi
rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést
kívánok benyújtani

Benkő Tibor honvédelmi miniszterhez

,,Miért nem szervezték meg idén sem a kecskeméti repülőnapot?"

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Kecskeméten utoljára 2013-ban került megszervezésre a hagyományos nemzetközi
repülőnap. Öt év után, 2018-ban, amikor a Magyar Honvédség 170 éves, a magyar
légierő pedig 100. születésnapját ünnepli, a honvédelmi tárca pedig lépten-nyomon a
Honvédség társadalmi támogatottsága növelésének szükségességéről beszél (melynek
fontos pontja a repülőnap lebonyolítása), igencsak magyarázatra szorul, hogy miért nem
kerül megszervezésre a régóta várt kecskeméti repülőnap. Kérem, válaszában ne
hivatkozzon a tervezett infrastrukturális fejlesztésekkel kapcsolatos építkezésekre,
hiszen ezek egyike sem kezdődött meg a mai napig.

Kérem Miniszter urat, válaszoljon a következő kérdésekre:

1. Mi az oka, hogy idén sem szervezték meg a kecskeméti repülőnapot?

2. Forráshiány szerepet játszik-e a kecskeméti repülőnap immár 5. éve történő
elmaradásának?

3. Mikor szervezik meg újra a kecskeméti repülőnapot?

Budapest, 2018. július 16.

Demeter Márta

(LMP)


